مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي
In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, and the best prayers and peace be upon our Master Muhammad, the Seal of the Prophets and Messengers. As for the following: Honorable Director, distinguished professors, dear students, I am pleased to present our school radio program for today in the talk about “____”, which was prepared for us by a group of class students "____".
الترجمة: بسم الله الرحمن الرحيم، وأفضل الصلاة والتسليم على سيدنا محمد خاتم الأنبياء والمرسلين، أما بعد: سيادة المدير الموقر، الأساتذة الأفاضل، الطلاب الأعزاء، يسعدني أن أقدم برنامج إذاعتنا المدرسي لهذا اليوم في الحديث عن "____ "، والتي أعدّها لنا نخبة من طلاب الصف "____ ".
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي مميزة
In the name of God, we start our school radio, and with prayers and peace be upon the Messenger of God, we open this blessed morning. After: My distinguished teachers, and my dear colleagues, I am pleased to talk to you today about a very important topic entitled “____” which we had to prepare for our school radio with the participation of elite From the students of class "____", hoping that it will be as you think and benefit everyone.
الترجمة: بسم الله نبدأ إذاعتنا المدرسية، وبالصلاة والسلام على رسول الله نفتتح هذا الصباح المبارك، أما بعد: أساتذتي الأفاضل، وزملائي الأعزاء، يسعدني أن أتحدث إليكم اليوم عن موضوع بغاية الأهمية بعنوان "____ " والذي كان لا بدّ لنا من أن نعدّه لإذاعتنا المدرسية بمشاركة نخبة من تلاميذ الصف "____"، آملين أن تكون عند حسن ظنّكم وتعود بالفائدة على الجميع.
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي للصف الرابع
In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, praise be to God, Lord of the Worlds, and prayers be upon our master Muhammad, the faithful and faithful promise, and then: May God bless you with all the best, all. Thanking them for their efforts.
الترجمة: بسم الله الرحمن الرحيم، والمد لله رب العالمين، والصلاة على سيدنا محمد صادق الوعد الأمين، أما بعد: أسعد الله صباحكم بكل خير جميعًا، يسعدني أن أقدم لكم برنامج الإذاعة المدرسية حول الحديث عن "___" والذي شاركني في إعداده نخبة من تلاميذ الصف الرابع شاكرين لهم جهودهم.
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي للصف الخامس
In the name of God, we start our day, and with prayers on the Messenger of God, we open our school radio. May God bless you, the principal of our school, the distinguished teachers and my dear colleagues. I am pleased to present to you the school radio program entitled “___” along with a number of my classmates in the fifth grade, hoping that you will like it.
الترجمة: بسم الله نبدأ يومنا، وبالصلاة على رسول الله نفتتح إذاعتنا المدرسية، أسعد الله أوقاتكم مدير مدرستنا والأساتذة الأفاضل وزملائي الاعزاء، يسرني أن أقدم لكم برنامج الإذاعة المدرسية بعنوان "___" إلى جانب عدد من زملائي في الصف الخامس، آملين أن تنال إعجابكم.
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي للصف السادس
In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, and prayers and peace be upon Muhammad bin Abdullah, the most honorable of creation and messengers. As for what follows: Dear listeners, I am pleased on the morning of this beautiful day, and the wonderful sunshine with the sweet morning breeze, to present to you our school radio program for the day “___” corresponding to the date __/ __/ _144 H entitled "____", and with the participation of a group of distinguished students, we prepared its paragraphs to share with you.
الترجمة: بسم الله الرحمن الرحيم، والصلاة والسلام على محمد بن عبد الله أشرف الخلق والمرسلين، أما بعد: أعزائي المستمعين، يسعدني في صبيحة هذا اليوم الجميل، والإشراقة الرائعة مع نسمات الصباح العليلة، أن أقدم لكم برنامج إذاعتنا المدرسية ليوم "___" الموافق لتاريخ __/ __/ _144 هـ بعنوان "____"، وبمشاركة نخبة من الطلبة المتميزين قمنا بإعداد فقراتها لنشاركها معكم.
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي للمرحلة الاعدادية
[bookmark: _GoBack]In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful, and praise be to God, Lord of the Worlds, and the best prayer and peace be upon the Messenger of God, the intercessor of the nation, and the faithful and faithful promise. It is one of the most important topics for a student of knowledge, so we prepared it with the participation of a group of distinguished students.
الترجمة: بسم الله الرحمن الرحيم، والحمد لله رب العالمين، وأفضل الصلاة وأتم التسليم على رسول الله شفيع الأمة، وصادق الوعد الأمين، أما بعد، مديرنا الموقر، أساتذتي الكرام، زملائي الأعزاء، يسعدني أن أقدم لكم إذاعتنا المدرسية في الحديث عن "____" والتي تعتبر من أهم المواضيع بالنسبة لطالب العلم، لذا قمنا بإعدادها بمشاركة نخبة من الطلاب المتميزين.
مقدمة اذاعة مدرسية بالانجليزي للمرحلة الثانوية
In the name of God, we begin, and by praying for the Messenger of God, we open our school radio for this beautiful day, and this wonderful radiance by seeing these faces full of vitality and activity, but after, may God bless you with good morning and well-being, I hope you are all fine, we start our school radio segments for this day “____” Corresponding to the date __/ __/ _144 AH, by talking about “____” with the participation of a group of students, let them be grateful.
الترجمة: بسم الله نبدأ، وبالصلاة على رسول الله نفتتح إذاعتنا المدرسية لهذا اليوم الجميل، وهذه الإشراقة الرائعة برؤية هذه الوجوه المفعمة بالحيوية والنشاط، أما بعد، أسعد الله صباحكم بكي خير وعافية، أتمنى أن تكونوا بخير جميعًا، نبدأ فقرات إذاعتنا المدرسية لهذا اليوم "____" الموافق لتاريخ __/ __/ _144هـ بالحديث عن "____" بمشاركة نخبة من الطلاب فليتفضلوا مشكورين.

